
»Dete nam je rojeno, sin nam je 

dan. Oblast je na njegovih ramah, 

imenuje se: Čudoviti svetovalec, 

Močni Bog, Večni Oče, Knez 

miru.« (Iz 9,5) Dragi prebivalci 

naše domovine, dragi bratje in 

sestre v Kristusu, tudi letos naj vas 

to veselo oznanilo, s katerim je 

prerok Izaija spodbujal svoje 

ljudstvo v času preganjanj, ogreje 

in okrepi, da boste s hvaleţnostjo 

in veseljem obhajali boţične 

praznike ter z zaupanjem stopili v 

leto, ki je pred nami. Če kdaj, 

nam je v tem času treba slišati 

zagotovilo, da je naš Bog 

gospodar zgodovine, Večni Oče 

in Knez miru, ki svojega ljudstva 

ne zapusti, čeprav je to nezvesto 

in sprto med seboj. Leto, ki se počasi izteka, je bilo zaznamovano z mnogimi podrtimi 

mostovi. Huda vremenska neurja, ki so pustošila po naših krajih, so uničila premnoge domove 

in podrla veliko mostov. Še naprej se rušijo mostovi med narodi Rusije in Ukrajine, kjer vojni 

ni videti konca. Mostovi so se porušili tudi med prebivalci Jezusove zgodovinske deţele, kjer 

je najprej zasijala luč Kneza miru. Tudi pri nas se teţko slišimo in hodimo skupaj v spoštovanju 

in zaupanju. Zdi se, da tema zmaguje. A ta občutek vara. Ţe kdaj v zgodovini se je sredi 

največje teme, ko so sile zla plesale svoj zmagoslavni ples, v sredi »pogubi izročene deţele« 

(Mdr 18,15), zaslišala beseda Vsemogočnega: »Glejte, nekaj novega storim, zdaj klije, mar ne 

opazite?« (Iz 43,19). Vabimo vas, da ji prisluhnete v tej sveti boţični noči, ko skupaj s svojimi 

najdraţjimi slavite rojstvo Boţjega Sina. Nebeškega Očeta prosimo, da bi jo slišali tudi vsi tisti, 

ki ste danes sami, ki ste ţalostni in zaskrbljeni, ki ste razočarani nad druţbo in tudi nad 

Cerkvijo. Bog je ob začetku našega časa stopil v naš svet kot otrok, ne ker bi ga bil človek 

vreden, ampak ker ga je potreboval; ne samo da bi mu pomagal graditi mostove, ki bi spet 

vzpostavili porušene odnose med bratom in sestro, med moţem in ţeno, med starši in otroki, 

med duhovniki in verniki, med sosedi, med narodi in drţavami, ampak da bi sam postal most, 

ki bo človeka povezal v eno. On je most, ki bo povezal bregove in okope, ki smo jih zgradili 

drug proti drugemu, most, po katerem z brega miru in večnosti priteka do nas hrana novega 

ţivljenja: spoštovanje, odpuščanje in ljubezen. Škofje Katoliške cerkve v Sloveniji ţelimo vsem 

drţavljanom naše domovine, dragim rojakom po svetu in vsem, ki v različnih stiskah kličete 

po Boţji pomoči, da bi se okrepili s to hrano v teh prazničnih dneh.  

Kristus se je rodil za nas vse! Veselimo se!  

Vaši škofje 

Našim škofom se z voščilom za vesel božič ter ponosno in blagoslovljeno novo leto pridružuje tudi vaš 

župnik Jože. 


